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MØTEREFERAT 

 
FRA MØTE I:  Foreningens styre  
 
TIDSPUNKT :  12. januar 2016 kl. 19.0 – 21.00 
 
STED:    Hos Trude S. Larsen  
 
TIL STEDE: Janne Bondi Johannessen, Olve Maudal, Trude S. Larsen og 

John Lyder 
 
MØTELEDER:  Janne Bondi Johannessen 
 
REFERENT:   Janne Bondi Johannessen 
 
 
Sak 1/2016 Hjemmeside 
 Overgang til styreweb.com er tilsynelatende vellykket. Ny webside og 

domenenavn ser bra ut. Styret får opplæring i bruk av systemet. 
 

Beslutning: Styre velger å fortsette med styreweb.com 
 

Info om ny side kolsaasvel.no legges ut på gammel blogg (Olve). Informasjon 
legges også ut på Facebook-siden (Trude). Vi ønsker også en løsning for 
statistikk (John). 

  
 
Sak 2/2016 Årsmøte 
 Dato for årsmøte: 2. mars, 19.00, Bip-hallen 
 

Oppgaver på forhånd: 
-  Invitere en representant for hvert nabovel: Berger og Rykkinn Vel, 

Gjettum Vel, Bærums Verk Vel, Tanum Vel, Skui Vel, Avløs Vel, 
Gommerud Vel, Bærum Velforbund  (Olve) 

- Innkalling (John) 
- Vafler (Trude) 
- Kontakte Bernt Lie om æ (Janne) 

 
Dagsorden: 
Spesielle saker som bør nevnes 
- Mobilmast 
- monsterskole på Hauger skole 
- trafikksikkerhet i nærområdet 



- friidrettsanlegg på Rud 
- flere p-plasser på Kolsås stasjon 

 
 

Se vedlegg 
Styrets beretning 

 
Utnevning av æresmedlem 

 
 
 Sak 3/2016 Mobilmast 
 Sak om plassering av mobilmast.  
  

Vi har sendt inn høringsuttalelse til Bærum kommune. Der påpeker vi at 
forslaget om plassering i akebakken er uholdbart, mens plassering ved 
fotballbanen vil være svært skjemmende. Kontakt med tiltakshaver (Pro 
Invenia på vegne av Telio Sonera) har vist at godseier Løvenskiold tidligere 
har fått henvendelse om mast i skogen utenfor Løkenhavna boligfelt, men har 
avvist det. Vi har sendt leserbrev til Budstikka og laget en sak på hjemmesiden 
om problemstillingen knyttet til at en så stor skogeier kan la være å ta 
samfunnsansvar. 

 
 
Sak 4/2016 Kolsåsbanen 
 De aller fleste mennesker i Vestre Bærum lurer på hvorfor Kolsåsbanen ikke er 

forlenget til de store boligfeltene Rykkinn og Bærums Verk. Nå kan vi lese i et 
stort verk om firmaet Byggholt, som sto for utbyggingen på Bærums Verk, at 
dette firmaet vurderte t-bane som lite gunstig fra Kolsås og dit. Det er 
tankevekkende at et privat firma, som ikke har ekspertise i kollektivtrafikk,  på 
denne måten indirekte har fratatt tusenvis av mennesker muligheten til å  reise 
miljøriktig og køfritt. 

 
 
Sak 5/2016 Neste styremøte 
 Neste styremøte er avtalt hos Trude: 
 

Onsdag 10. februar 2016, kl. 19.00. 
 
 
 
 
 
 


